

REPUBLIC OF VANUATU

THE (PROVISIONAL) AIRCRAFT CONTROL
ORDER NO. 48 OF 1983

To designate the airport at South West Bay, Malekula Island as public aerodrome.

IN EXERCISE of the power contained in section 8(ii) of the New Hebrides (Provisional) Aircraft Control Joint Regulation No. 12 of 1948, as amended, I hereby declare that as from the date hereof:

- (a) the airport which is situated at South West Bay, Malekula shall be a public aerodrome; and
- (b) any local aircraft whether engaged in the business of public transportation or otherwise may land at and take off from such airport.

MADE at Port Vila this Seventeenth day of August 1983.



Minister of Communications
and Public Works

REPUBLIQUE DE VANUATU

ARRETE N°48 DE 1983

RELATIF AUX CONTROLE (PROVISOIRE) DE LA CIRCULATION AERIENNE

Déclarant aéroport public l'aéroport de la Baie du Sud-Ouest sur l'île de Malakula.

LE MINISTRE DES COMMUNICATIONS ET DES TRAVAUX PUBLICS

considérant qu'il est de l'intérêt public de déclarer aéroport public l'aéroport de la Baie du Sud-Ouest sur l'île de Malakula;

VU le paragraphe ii) de l'article 8 du Règlement conjoint n° 12 de 1948 relatif au contrôle provisoire de la circulation aérienne, tel que modifié.

ARRETE :

- a) L'aéroport situé à la Baie du Sud-Ouest, Malakula, est déclaré aéroport public.
- b) Tout avion local, qu'il assure ou non un service de transport public, peut atterrir sur cet aéroport et en décoller.



FAIT à Port-Vila le 17 août 1983.

A. SANDY

Ministre des Communications et
des Travaux publics.